

Date: 21 November 2019

التاريخ: 21 نوفمبر ٢٠١٩

Ref.: GCS 1900577

المرجع: جي سي اس ١٩٠٠٥٧٧

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
P.O. Box:9700

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب: ٩٧٠٠
دبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

Dubai -United Arab Emirates

After Greetings.....

تحية طيبة و بعد.....

Subject: Closing of the subscription period in the Capital Increase of Emirates NBD P.J.S.C. ("Bank") by way of rights issue ("Rights Issue")

الموضوع : إغلاق فترة الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال بنك الإمارات دبي الوطني ش.م.ع. ("البنك") عن طريق حقوق الاكتتاب ("حقوق الاكتتاب")

After greetings,

We, hereby, provide you with the information related to the subscription for the capital increase of the Bank as follows:

تحية طيبة وبعد،

نتشرف بتزويد سيادتكم المعلومات والبيانات المتعلقة بالاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال البنك وذلك وفقاً لما يلي:

- On 20 November 2019, the Bank announced closing of the subscription period for eligible persons to subscribe for new shares issued pursuant to the Bank's Rights Issue (as set out in the invitation to the shareholders to subscribe for the Rights Issue).
- There was a strong demand from UAE, Middle East and international investors to subscribe in the increase of the share capital of the Bank resulting in total funded commitments in excess of AED 18 billion, representing an oversubscription of approximately 2.8 times.

- بتاريخ ٢٠ نوفمبر ٢٠١٩ أعلن بنك الإمارات دبي الوطني عن إغلاق فترة الاكتتاب للأشخاص المؤهلين للاكتتاب في الأسهم الجديدة التي تم إصدارها بموجب زيادة رأس مال البنك (وذلك وفقاً للتاريخ المحدد في إعلان دعوة المساهمين للاكتتاب).
- بلغت تغطية الاكتتاب في زيادة رأس مال البنك حوالي ٢,٨ مرة من إجمالي حجم الزيادة، وذلك نتيجة زيادة طلبات المستثمرين في دولة الإمارات والشرق الأوسط بالإضافة إلى المستثمرين الدوليين على حد سواء في الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال البنك، مما أدى إلى زيادة إجمالي الالتزامات الممولة بمبلغ ١٨ مليار درهم أماراتي.



Head Office:
Baniyas Road, Deira
PO Box 777, Dubai, UAE
Tel +971 (0) 4 222 2555
Fax +971 (0) 4 222 1110
Web www.emiratesnbd.com

Registered Details:
Emirates NBD Bank (PJSC)
Paid Up Capital AED 5,557,774,724
Commercial Registration No.1013450

تفاصيل التسجيل:
بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.)
رأس المال المدفوع ٥,٥٥٧,٧٧٤,٧٢٤
سجل تجاري ١٠١٣٤٥٠

المكتب الرئيسي:
شارع بني ياس، ديرة
ص ب ٧٧٧، دبي، الإمارات العربية المتحدة
هاتف +٩٧١ (٠) ٤ ٢٢٢ ٢٥٥٥
فاكس +٩٧١ (٠) ٤ ٢٢٢ ١١١٠
إنترنت www.emiratesnbd.com

- Overall demand in the Bank's Rights issue from non-UAE investors was in excess of AED 11 billion, equivalent to 62.6 % of the total funded commitments from all investors received on 20 November 2019, driven by the recent increase in Emirates NBD's foreign ownership Limit from 5% to 20%.
 - تجاوزت طلبات المستثمرين الأجانب في الاكتتاب في أسهم زيادة رأس مال البنك مبلغ ١١ مليار درهم والتي تساوي ٦٢.٦ % من إجمالي الالتزامات الممولة من جميع مستثمري البنك في ٢٠ نوفمبر ٢٠١٩، مدعومة بزيادة نسبة مساهمة الأجانب في رأس مال البنك من ٥% إلى ٢٠%.
- The subscribed amount is AED 6,450,000,000/-.
 - بلغ القدر المكتتب به ٦,٤٥٠,٠٠٠,٠٠٠ درهم إماراتي.
- The proceeds of the Rights Issue will be used to strengthen the capital base of the bank and to support future growth of the business.
 - وسوف يتم استخدام حصيلة حقوق الاكتتاب في تعزيز ودعم القاعدة الرأسمالية للبنك وكذلك في دعم النمو والتطور المستقبلي لأعمال البنك.

Best regards.

وتقبلوا فائق الاحترام،،،



حمد خلف الحوسني
أمين سر الشركة للمجموعة
بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.)
Hamad Khalaf Al Hosani
Group Company Secretary
Emirates NBD Bank (P.J.S.C.)

